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KOMISJA BEZPIECZEŃSTWA,  

OCHRONY ŚRODOWISKA I ROLNICTWA 

AO.BR.0012.5.5.2025 

 

 

 

 

PROTOKÓŁ 

Z POSIEDZENIA KOMISJI BEZPIECZEŃSTWA, 

OCHRONY ŚRODOWISKA I ROLNICTWA 

z dnia 23 maja 2025 r. 

 

 

 

 

Ad. 1. Otwarcie Komisji i stwierdzenie quorum. 

 

 Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Rolnictwa – Zbigniew 

Oses otworzył posiedzenie Komisji, które odbyło się w dniu 23 maja 2025 r. i powitał członków 

Komisji, Skarbnika Powiatu – Barbarę Golon, Sekretarza Powiatu – Ewę Bąbelek, Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej imienia doktora Kazimierza Hołogi w 

Nowym Tomyślu – Tomasza Przybylskiego, Kierownika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami 

– Jolantę Budzisz, Kierownika Wydziału Komunikacji Społecznej – Kamila Kałka oraz pracownika 

Biura Obsługi Rady i Zarządu Powiatu. 

 Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

poinformował, że radni otrzymali proponowany porządek obrad wraz z materiałami na tablety i 

poprosił członków Komisji o potwierdzenie swojej obecności drogą elektroniczną. 

 Przewodniczący poinformował, że na sali obecnych jest 8 członków Komisji i stwierdził 

quorum oraz prawomocność obrad. 

 Nieobecny: Dominik Dyderski (radny dołączył do obrad Komisji o godzinie 13.43). 

 

 Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ad. 2. Problematyka ochrony gruntów rolnych na terenie powiatu nowotomyskiego w świetle 

prowadzenia procesu inwestycyjnego. 
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 Przewodniczący poprosił Kierownika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami o zabranie 

głosu. 

 Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami omówiła sprawozdanie na temat 

problematyki ochrony gruntów rolnych na terenie powiatu nowotomyskiego w świetle 

prowadzenia procesu inwestycyjnego. 

 Przewodniczący zapytał, czy do przedstawionej informacji są pytania? 

 Komisja podjęła dyskusję na temat klas gruntów ornych na terenach miejskich w 

powiecie, a także w zakresie trudności związanych z odrolnieniem gruntów III klasy na terenach 

wiejskich.  

 W dyskusji udział wzięli: radna Maria Galas, Kierownik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami, radny Adrian Szukała. 

 

 Radny Dominik Dyderski o godzinie 13.43 dołączył do obrad Komisji. 

 

Ad. 3. Analiza materiałów na sesję i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) Sprawozdanie Starosty Nowotomyskiego z działalności Zarządu Powiatu 

Nowotomyskiego w okresie międzysesyjnym 

 

Przewodniczący zapytał, czy do sprawozdania są pytania? 

 Nikt się nie zgłosił. 

 Kierownik Wydział Gospodarki Nieruchomościami o godzinie 13.46 opuściła posiedzenie 

Komisji. 

 

b) Sprawozdanie z działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

imienia doktora Kazimierza Hołogi w Nowym Tomyślu za rok 2024 

 

Przewodniczący poprosił Dyrektora SPZOZ w Nowym Tomyślu o zabranie głosu. 

 Dyrektor SPZOZ omówił sprawozdanie z działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej imienia doktora Kazimierza Hołogi w Nowym Tomyślu za rok 2024. 

 Przewodniczący zapytał, czy do przedstawionego sprawozdania są pytania? 

 Komisja podjęła dyskusję na temat zawieszenia funkcjonowania oddziału 

noworodkowego oraz części położniczej oddziału położniczo-ginekologicznego w SPZOZ w 

Nowym Tomyślu oraz zwiększających się potrzeb związanych z ilością łóżek dla pacjentów w 

Zakładzie Opiekuńczo-Leczniczym w Opalenicy. 

W dyskusji udział wzięli: radny Adrian Szukała oraz Dyrektor SPZOZ. 
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Dyrektor SPZOZ o godzinie 14.06 opuścił posiedzenie Komisji. 

 

c) Sprawozdanie z realizacji „Rocznego programu współpracy Powiatu Nowotomyskiego z 

organizacjami pozarządowymi za rok 2024” 

 

Przewodniczący poprosił Kierownika Wydziału Komunikacji Społecznej o zabranie głosu. 

 Kierownik Wydział Komunikacji Społecznej omówił sprawozdanie z realizacji „Rocznego 

programu współpracy Powiatu Nowotomyskiego z organizacjami pozarządowymi za rok 2024”. 

 Przewodniczący zapytał, czy do przedstawionego sprawozdania są pytania? 

 Nikt się nie zgłosił. 

 

 Kierownik Wydział Komunikacji Społecznej o godzinie 14.10 opuścił posiedzenie Komisji. 

 

d) Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 2025 

 

Przewodniczący poprosił Skarbnika Powiatu o zabranie głosu. 

 Skarbnik Powiatu poinformowała, że w celu dostosowania do potrzeb wynikających z 

realizacji budżetu dokonuje się zmian w planach budżetowych: 

- Starostwa Powiatowego w Nowym Tomyślu, 

- Zespołu Szkół nr 1 w Zbąszyniu, 

- Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Zbąszyniu, 

- Zespołu Szkół nr 1 w Nowym Tomyślu, 

- Zespołu Szkół nr 2 w Nowym Tomyślu, 

- Zespołu Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego w Trzciance, 

- Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Nowym Tomyślu, 

- Powiatowego Centrum Sportu w Nowym Tomyślu, 

- Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Nowym Tomyślu. 

 Pani Skarbnik omówiła poszczególne zmiany. 

 

 Radny Patryk Kąkolewski o godzinie 14.14 opuścił posiedzenie Komisji. 

 

Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 

 Komisja podjęła dyskusję na temat propozycji wprowadzenia do budżetu Powiatu 

wolnych środków z przeznaczeniem na zadania inwestycyjno-remontowe w zakresie 
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infrastruktury drogowej, a także w zakresie planowanych inwestycji w Zespole Szkół Rolnicze 

Centrum Kształcenia Ustawicznego w Trzciance. 

 W dyskusji udział wzięli: radna Maria Galas, Starosta Andrzej Wilkoński, Wicestarosta 

Jakub Skrzypczak, radny Adrian Szukała, Skarbnik Powiatu Barbara Golon oraz Sekretarz Powiatu 

Ewa Bąbelek. 

 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Dominik Dyderski, Maria Galas, Zbigniew Oses, Krzysztof Pacholak, Andrzej Pyliński, Jakub 

Skrzypczak, Adrian Szukała, Andrzej Wilkoński 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Patryk Kąkolewski 

NIEOBECNI (0) 

 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 2025. 

 

e) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Nowotomyskiego na lata 2025-2035 

 Przewodniczący poprosił Skarbnika Powiatu o zabranie głosu. 

 Skarbnik Powiatu poinformowała, że w projekcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Nowotomyskiego na lata 2025 – 2035 zostały ujęte zmiany 

zaproponowane w omówionym projekcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu 

Nowotomyskiego na rok 2025, zmiany w zadaniu wieloletnim pn. „Budowa sali sportowej z 

zapleczem szatniowo-sanitarnym dla Specjalnego Ośrodka SzkoIno-Wychowawczego w 

Zbąszyniu”, a także zaproponowano wprowadzenie dwóch nowych zadań wieloletnich pn. 

„Przebudowa schodów zewnętrznych oraz zadaszenia nad wejściem w budynku głównym 

Zespołu Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego w Trzciance” oraz „Budowa ścieżek 

pieszo - rowerowych w Powiecie Nowotomyskim, w tym: Porażyn Tartak - Kopanki oraz Zbąszyń 

– Chrośnica”. 
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Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 

 Pytań nie było. 

 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowotomyskiego 

na lata 2025-2035. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Dominik Dyderski, Maria Galas, Zbigniew Oses, Krzysztof Pacholak, Andrzej Pyliński, Jakub 

Skrzypczak, Adrian Szukała, Andrzej Wilkoński 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Patryk Kąkolewski 

NIEOBECNI (0) 

 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowotomyskiego na lata 2025-2035. 

 

f) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości 

stanowiącej własność Powiatu na rzecz Gminy Nowy Tomyśl 

 Przewodniczący zapytał, czy do przedmiotowego projektu uchwały są pytania? 

 Nikt się nie zgłosił. 

 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości 

stanowiącej własność Powiatu na rzecz Gminy Nowy Tomyśl. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Dominik Dyderski, Maria Galas, Zbigniew Oses, Krzysztof Pacholak, Andrzej Pyliński, Jakub 

Skrzypczak, Adrian Szukała, Andrzej Wilkoński 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Patryk Kąkolewski 

NIEOBECNI (0) 

 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na dokonanie darowizny nieruchomości stanowiącej własność Powiatu na rzecz Gminy 

Nowy Tomyśl. 

 

g) Projekt uchwały w sprawie przyznania tytułu „Zasłużony dla Powiatu 

Nowotomyskiego” (dla Zbąszyńskiego Klubu Żeglarskiego) 

  

 Przewodniczący zapytał, czy do przedmiotowego projektu uchwały są pytania? 

 Nikt się nie zgłosił. 

 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przyznania tytułu „Zasłużony dla Powiatu Nowotomyskiego”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Dominik Dyderski, Maria Galas, Zbigniew Oses, Krzysztof Pacholak, Andrzej Pyliński, Jakub 

Skrzypczak, Adrian Szukała, Andrzej Wilkoński 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Patryk Kąkolewski 

NIEOBECNI (0) 

 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyznania 

tytułu „Zasłużony dla Powiatu Nowotomyskiego” (dla Zbąszyńskiego Klubu Żeglarskiego). 

 

Ad. 4. Wnioski i opinie Komisji: 

a) zaopiniowanie wniosku o nadanie tytułu „Zasłużony dla Powiatu Nowotomyskiego” 

dla Lwóweckiej Orkiestry Dętej 

 Przewodniczący zapytał, czy do wniosku są pytania bądź uwagi? 
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 Pytań i uwag nie było. 

 Przewodniczący poddał wniosek o nadanie tytułu „Zasłużony dla Powiatu 

Nowotomyskiego” dla Lwóweckiej Orkiestry Dętej pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowanie wniosku o nadanie tytułu „Zasłużony dla Powiatu Nowotomyskiego” dla 

Lwóweckiej Orkiestry Dętej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Dominik Dyderski, Maria Galas, Zbigniew Oses, Krzysztof Pacholak, Andrzej Pyliński, Jakub 

Skrzypczak, Adrian Szukała, Andrzej Wilkoński 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Patryk Kąkolewski 

NIEOBECNI (0) 

 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała wniosek o nadanie tytułu „Zasłużony 

dla Powiatu Nowotomyskiego” dla Lwóweckiej Orkiestry Dętej. 

 

Ad. 5. Sprawy różne. 

 Przewodniczący zapytał, czy ktoś chce zabrać głos? 

 Komisja podjęła dyskusję na temat Powiatowych Obchodów Dnia Strażaka oraz Zespołu 

Pieśni i Tańca Polanie. 

  

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zakończył posiedzenie Komisji. 

 

Przewodniczący 

Komisji Bezpieczeństwa 

i Ochrony Środowiska 

 

/-/ Zbigniew Oses 

 
 

 

Sporządziła: Patrycja Dembniak – inspektor w Wydziale Administracyjno-Organizacyjnym i Zarządzania Kryzysowego 


